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Képviselőcsoportja

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a magánnyugdíjpénztárak jöv ője? címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést

kívánok benyújtani Veres János, pénzügyminiszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A kilencvenes évek második felében az akkori Parlament döntött a kötelez ő-jellegű

magánnyugdíjpénztári rendszer bevezetésérő l . Ez bizonyos életkornál választható, bizonyo s

életkornál kötelezővé vált. Az elmúlt években többször lehetőséget kaptak bizonyos

társadalmi csoportok, hogy az állami felosztó-kirovó rendszerbe visszalépjenek. Ismertté vált

az elmúlt hónapokban az, hogy a nyugdíjpénztárak nagyon jelentős vagyonvesztést

könyvelhettek el .

Mindezek alapján tervezi-e a Kormány, hogy orvosolni próbálja ezt a vagyonvesztést, amel y

több millió tagot érint hátrányosan úgy, hogy ők nem is választhattak a nyugdíjtakarékossági

formák közül?

Lehetővé válik-e, hogy visszatérjenek az állami nyugdíj alapba azok, akik ezt kívánjá k

választani?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel,

Dr. Dancso Jozsef
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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